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Dear Valued Customer, 尊敬的客户：

We are excited to inform you that starting in 2021  Pentair will officially release the enhanced “PCA” 
version of the CPR controllers from our Bovisio, Italy facility.  In order to make room for the new design 
Goyen’s 10, 100,  20 & 200  series of controllers will be phased out and retired starting the 1st of January 
2021.

Along with this transition, starting on January 1st, 2021,  Pentair will be phasing out the Mecair MTS, MT, 
MPS, MCS & MSC series of controllers. During the phase out process, limited stock will be available. 
Please contact your local representative with any questions.

  The PCA upgrade brings increased capability, functionality and performance benefits to various bag
  filtration systems and in order to insure a seamless transition, Pentair personnel are available to 

address any needs, as well as to
 

arrange

 
a detailed technology webinar.  In addition,

 
attached

 
you will find a

 quick reference

 
comparison table

 
that

 
provides the

 
equivalent

 
replacement

 
CPR controller.

 
 
 

Yours Sincerely,  
 
 

 
 

Lucas Sikking

 

Product Category Leader

 

 

从2011年1月1日起，所有由MECAIR意大利工厂生产的GOYEN品牌型号10，100，20和200型

脉冲控制仪将停产。

同时，所有MECAIR品牌的脉冲控制仪型号MTS,MT,MPS,MCS和MSC型也将停产。

以下是新旧型号替换表：（新型号控制仪将同时标出GOYEN和MECAIR品牌）

如客户对以上告示内容有任何疑问，请联系高原公司上海代表处。

旧型号停产后，我们将低价清库存剩余的少量旧型号产品，详情请联系高原公司上海代表处。

http://www.cleanairsystems.com/



